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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.6.2018 

XLVI sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 25 maja 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   9:30 

        zakończono o godzinie   12:15 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Wojciech Rejterada  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława 

Olszewskiego, Wicestarostę Oleckiego – Pana Kazimierza Iwanowskiego, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Pana Roberta Wiśniewskiego.  

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli, 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa oraz mieszkańców 

biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

Poinformował, że w tym momencie nastąpi wręczenie Dyplomu uznania Kindze 

Kuklińskiej za zajęcie III miejsca w kategorii kumite juniorek do 50 kg podczas Mistrzostw 

Europy Karate Kyokushin w Bułgarii. Oddał głos Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej  

– Krzysztofowi Fidlerowi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Fidler 

odczytał treść Dyplomu uznania, a następnie wraz z Przewodniczącym Rady i Burmistrzem 

wręczyli go Kindze Kuklińskiej, gratulując olecczance oraz jej rodzicom.  

Przybyłych gości nagrodzono brawami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Fidler 

powiedział, że wyrazy uznania należą się również trenerowi Oleckiej Szkoły Sztuk Walki 

Karate Kyokushin p. Wojciechowi Rejteradzie. Gratulował mu sukcesów uzyskanych w pracy 

zawodowej oraz społecznej w dziedzinie sportu. Jest to szczególny wkład na rzecz jego 

rozwoju i popularyzacji w Gminie Olecko.  

Wraz z Burmistrzem wręczyli Wojciechowi Rejteradzie Dyplom Uznania. Nagrodzono go 

brawami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

podziękował za ten gest dodając, że jest bardzo miło zaskoczony tą sytuacją.  

Poinformował następnie, że w dniu 9 marca 2018 r. w Ostródzie odbyła się Gala z okazji 

Samorządowego Dnia Sołtysa na Warmii i Mazurach 2018 organizowana przez Marszałka 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Gminę Olecko reprezentowała delegacja 10-ciu 

sołtysów wraz z Zastępcą Burmistrza Panem Mariuszem Miłunem. Podczas gali Pani sołtys 

Teresa Michniewicz otrzymała wyróżnienie za działalność na rzecz lokalnej społeczności.  
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Zaprosił do siebie panią Sołtys i wraz z Burmistrzem w imieniu Marszałka, wręczyli Pani 

sołtys zdjęcie upamiętniające uroczystość.  

Panią Sołtys nagrodzono brawami. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w ostatnich dniach odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Przedszkola 

z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku. Wygrał go dotychczasowy dyrektor – Pani 

Małgorzata Puchalska. Konkurs odbył się także na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Babkach Oleckich i również wygrał go dotychczasowy dyrektor – Pan Mirosław Matusiak, 

który  w tej chwili prowadzi lekcje i jeszcze nie przybył. Gratulował dyrektorom życząc, aby 

w dalszym ciągu jak najlepiej prowadzili nasze placówki edukacyjne. Wręczył Małgorzacie 

Puchalskiej pamiątkowe zarządzenie o powołaniu na stanowiska dyrektora jednostki 

organizacyjnej.  

Panią Dyrektor nagrodzono brawami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą 

udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na urzędowym 

facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób znajdujących 

się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Prosił radnych, aby 

podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna 

niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na upublicznienie 

wizerunku i danych osobowych. Prosił również wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy  

16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

3. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Sprawozdanie z realizacji w 2017 r. programu współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

6. Przygotowanie do sezonu letniego –  referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

http://www.olecko.pl/
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b) ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie 

Gminy Olecko, 

c) utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie, 

d) powierzenia Miastu Suwałki realizacji zadania publicznego dotyczącego 

organizowania nauki religii Kościoła Staroobrzędowego uczniów z terenu 

Gminy Olecko, 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Kukowo 3, 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Rosochackie 1, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028, 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Olecka:  

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2017 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko,  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

 z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2017 rok,  

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku,  

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka  

za 2017 rok,  

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok,  

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok,  

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka.  

11. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

zgłosił wniosek do porządku obrad sesji w punkcie 9 – zamianę kolejności podjęcia uchwał  

w ppkt b i c, aby w pierwszej kolejności podjęta została uchwała w sprawie utworzenia 

Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie, a następnie uchwała w sprawie ustalenia 

sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 

wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Olecko.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem wniosku głosowało                     

17 radnych.  

 

Rada przyjęła wniosek Burmistrza w sprawie zmiany porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu  

27 kwietnia 2018 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 
Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem protokołu głosowało  

15 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 
Rada przyjęła protokół Nr ORN.0002.5.2018 sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu  

27 kwietnia 2018 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.48.2018 z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji obejmującej wykaz osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie 

podatków lub opłat udzielono ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożono spłatę na raty  

w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł oraz wykaz osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej w 2017 roku, 

 

 Nr ORN.0050.49.2018 z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego za 2017 rok, 

 

 Nr ORN.0050.50.2018 z dnia 30 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2018 rok, 

 

 Nr ORN.0050.51.2018 z dnia 8 maja 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia oraz 

ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowej położonej na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.52.2018 z dnia 8 maja 2018 r. w sprawie ogłoszenia rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury 

w 2018 r., 

 

 Nr ORN.0050.53.2018 z dnia 11 maja 2018 r. w sprawie unieważnienia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie turystyki  

w 2018 r., 

 

 Nr ORN.0050.54.2018 z dnia 11 maja 2018 r. w sprawie ogłoszenia rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury 

fizycznej w 2018 r., 
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 Nr ORN.0050.55.2018 z dnia 11 maja 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia oraz 

ogłoszenia wykazu nieruchomości lokalowej położonej na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.56.2018 z dnia 11 maja 2018 r. w sprawie ustalenia zasad i trybu 

udostępniania nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko na potrzeby 

infrastruktury technicznej, 

 

 Nr ORN.0050.57.2018 z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.58.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu na treść 

napisu na Pomniku Niepodległości w Olecku, 

 

 Nr ORN.0050.59.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie zatwierdzenia konkursu  

na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich, 

 

 Nr ORN.0050.60.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich, 

 

 Nr ORN.0050.61.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie zatwierdzenia konkursu  

na stanowisko dyrektora Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku, 

 

 Nr ORN.0050.62.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku, 

 

 Nr ORN.0050.63.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie powołania Zespołu  

ds. Budżetu Obywatelskiego Gminy Olecko na 2019 rok, 

 

 Nr ORN.0050.64.2018 z dnia 18 maja 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia oraz 

ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowych położonych na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.65.2018 z dnia 23 maja 2018 r. w sprawie umorzenia odsetek  

za zwłokę. 

 

 Rozstrzygnięto przetargi: 

 na sprzedaż udziału w ½ części nieruchomości oznaczonej nr geod. 2536   

o powierzchni 29 m
2 

zabudowanej budynkiem gospodarczym, położonej w Olecku 

Osiedle Lesk – cena osiągnięta w przetargu: 810,00 zł, 

 na sprzedaż udziału w ½ części nieruchomości oznaczonej nr geod. 578 o powierzchni 

320 m
2 

przeznaczonej na cele rolne, położonej w  obrębie Lesk – cena osiągnięta  

w przetargu: 386,00 zł. 

 

 Zawarto umowę notarialną na sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr geod. 1069/12  

o powierzchni 626 m
2
 przeznaczonej na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, położonej w Olecku przy ul. Kościuszki. 

 

 Osiemnastu rolników złożyło wnioski o szacowanie szkód wyrządzonych przez dziki, 

łosie, jelenie, daniele i sarny oraz ustalenie wysokości odszkodowania w uprawach  
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i płodach rolnych. Na wszystkie wnioski wszczęto 19 procedur szacowania szkód 

łowieckich - 16 zakończono, 3 są w trakcie procedury szacowania. 

 

 

 W konkursie ofert na wybór Agenta Emisji obligacji komunalnych Gminy Olecko,  

w terminie przewidzianym w ogłoszeniu wpłynęły 2 oferty: Banku Gospodarstwa 

Krajowego i Powszechnej Kasy Oszczędności. Wybrano najkorzystniejszą ofertę 

złożoną przez Powszechną Kasę Oszczędności Bank Polski S. A. w Warszawie. 

Oprocentowanie obligacji będzie stanowiło stałą marżę 0,95 % dodawaną do zmiennej 

stawki WIBOR 6M, który obecnie wynosi 1,78 %, co stanowi łącznie 2,73 %. 

Dodatkowo bank pobierze jednorazową prowizję w wysokości 21.000 zł. 

 

 

 Zadania zakończone:  

 

 Zagospodarowanie terenu przy Kościuszki 19. Wykonano nawierzchnię z kostki 

betonowej o pow. 600 m². 

 

 Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Pl. Wolności 19-21 etap 1: 

Rozbiórka 12 budynków garażowo-gospodarczych.  

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Zagospodarowanie plaży gminnej Szyjka w Olecku - (Budżet Obywatelski). Termin 

realizacji: 25 maja 2018 r. 

 

 Przebudowa targowiska miejskiego w Olecku. Termin realizacji – 23 listopada 2018 r. 

 

 Budowa wielofunkcyjnego boiska przy SP nr 2 w Olecku - projekt. Termin wykonania 

zamówienia – 6 lipca 2018 r. 

 

 Budowa ulicy od ulicy 11-Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku - projekt. Termin 

wykonania zamówienia – 30 sierpnia 2018 r. 

 

 Przebudowa boisk i bieżni przy Szkole Podstawowej nr 3  w Olecku. Termin 

wykonania zamówienia – 20 czerwca 2018 r. 

 

 Przebudowa placu zabaw przy Placu Wolności  w Olecku. Przygotowania do 

ogłoszenia 4 przetargu nieograniczonego.  

 

 Budowa szaletu przy Al. 450-Lecia Olecka.  Ogłoszono przetarg nieograniczony – 

termin składania ofert: 28 maja 2018 r.   

 

 Przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie, gdzie powstaną mieszkania 

socjalne. Termin realizacji: 15 sierpnia 2018 r. 

 

 Modernizacja budynku mieszkalno – użytkowego wraz z adaptacją strychu na cele 

mieszkalne i budowa pomieszczeń gospodarczych przynależnych do lokali w 

miejscowości Babki Oleckie 16. Wystąpiono o pozwolenie na budowę.  

 

 Zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowa 36. Termin wykonania zamówienia – 30 

czerwca 2018 r. 
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 Trwa ocena złożonej oferty na zadanie inwestycyjne Ochrona bioróżnorodności fauny 

i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie. 

 

 Budowa ulic Dębowej, Grabowej i Kasztanowej w Olecku. Ogłoszono przetarg 

nieograniczony. Otwarcie ofert 6 czerwca 2018 r. 

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego: 

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV  

– w ulicach Chopina i 11 Listopada.  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa elektroenergetycznej linii kablowej SN 15 

kV, słupowej stacji transformatorowej SN/nN, przyłącza kablowego nN 0,4 kV oraz 

rozbiórce słupa elektroenergetycznej linii napowietrznej SN 15 kV, na działkach nr 

ewid: 479/6, 493/1, 496/12, 496/11 w obrębie ewid. Lesk,  gm. Olecko. 

 

 EXATEL SPÓŁKA AKCYJNA, Warszawa - budowa przyłącza światłowodowego 

obręb ewid. Olecko 2, gm. Olecko (do Policji). 

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa linii kablowej SN 15 kV, nN-0,4 kV,  

w obrębie geodezyjnym Dobki.  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa linii kablowej nN 0,4 kV, w obrębie ewid. 

Możne,  gm. Olecko. 

 

 Gmina Olecko – przebudowa  boiska na terenie Szkoły Podstawowej Nr 2 w Olecku 

oraz infrastruktury technicznej towarzyszącej, przebudowie oraz rozbudowie budynku 

związanego z obsługą boiska. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, - budowa sieci gazowej przy 

ulicach Żeromskiego, Orzeszkowej, Zana, Staffa, Tuwima, Kochanowskiego, Prusa, 

Dąbrowskiej, Norwida, w Olecku, obręb ewid. Olecko 2.  

 

 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w Alei Zwycięstwa w Olecku 

realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb 

Olecko 2. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia  w ulicy Kolejowej (od dworca PKP)  

w Olecku realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących 

przyłączy, obręb Olecko 2. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia  w ulicy Młynowej w Olecku 

realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb 

Olecko 2. 
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 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w Alejach Lipowych w Olecku 

realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb 

Olecko 2. 

 

 PEC Siejnik Agnieszka Kulbacka, Suwałki, budowa ciepłociągu od kotłowni na 

Osiedlu Siejnik I do Osiedla Siejnik II. 

 

 PEC Siejnik Agnieszka Kulbacka, Suwałki, budowa urządzeń do przesyłania ciepła  

za pomocą gorącej wody wraz z urządzeniami towarzyszącymi służącymi do odbioru 

ciepła) na trasie Osiedle Siejnik-Osiedle Lesk-ul.Batorego. 

 

 Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., Olecko - budowa sieci 

wodociągowej na trasie Skowronki - Lipkowo.  

 

 Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki 

wyłożony jest do publicznego wglądu do 11 czerwca 2018 r. Uwagi do planu można 

składać do 25 czerwca 2018 r. Dyskusja publiczna odbędzie się 28 maja 

(poniedziałek) o godz. 12.00 w Sali konferencyjnej UM Olecko. 

 

 

 Rozstrzygnięto przetarg na remonty dachów budynków komunalnych położonych przy 

Placu Wolności 11a i 21a. Wykonawcą obu remontów będzie firma – „DARBUD” 

Dariusz Zalewski. 

 

 Dobiegają końca „pozimowe” remonty dróg gruntowych na terenie Gminy Olecko.  

 

 Trwa odnawianie oznakowania poziomego w ciągach ulic należących do gminy  

na terenie Olecka, planowany termin zakończenia prac to 30 maja 2018 r. 

 

 Dobiega końca inwestycja wymiany oświetlenia drogowego Al. Lipowej oraz  

ul. Jagiellońskiej.  

 

 Trwa zagospodarowywanie skarpy na ul. 11 Listopada.  

 

 Po zimowym przeglądzie drzewostanu na terenie miasta usunięto część drzew 

zagrażających bezpieczeństwu. W zamian odsadzane są nowe drzewa, ostatnio  

w Parku Miejskim odsadzono 10 lip, 5 buków i 5 dębów. Jesienią planujemy 

nasadzenia w ilości minimum 100 szt. w związku z obchodami 100-lecia odzyskania 

niepodległości.    

 

 

 18 maja 2018 r. został powołany Zespół ds. Budżetu Obywatelskiego Gminy Olecko 

na 2019 rok. Pierwsze posiedzenie Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego odbyło się 

wczoraj w Galerii Prawdziwej Sztuki im. Andrzeja Legusa.  

 

 

 W dniu 5 maja br. wszystkie jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych naszej gminy 

uroczyście świętowały obchody Dnia Strażaka. Uroczystości rozpoczęto mszą świętą 

w kościele parafialnym w Judzikach. Po mszy uczestnicy uroczystości 

przemaszerowali do pobliskiej remizy OSP w Lenartach, gdzie odbył się uroczysty 

apel. 
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 Na podstawie art. 5 ust.1 i ust.2 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie ogłoszono informację o planowanym przeprowadzeniu konsultacji 

społecznych z organizacjami pozarządowymi projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Olecku w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Olecko. Konsultacje odbędą się w dniach od 25 maja 

do 7 czerwca br. Zostaną przeprowadzone w formie wyrażenia pisemnej opinii  

w sprawie przedmiotu konsultacji. Ponadto wystąpiono do jednostek pomocniczych 

gminy Olecko tj. sołectw i rad osiedli o wyrażenie opinii w powyższej sprawie. 

Później zostanie podjęta uchwała. Przypomniał, że dnia 31 maja 2018 r. upływa termin 

wniesienia II raty opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Brak opłaty w ustawowym terminie spowoduje wygaszenie zezwoleń. 

  

 W dniu 6 czerwca 2018 roku o godzinie 9.30 odbędzie się XVI Regionalny Turniej 

Tenisa Stołowego. Turniej organizowany jest dla osób niepełnosprawnych 

uczęszczających do placówek tj. WTZ, ŚDS, DPS, Szkół z oddziałami integracyjnymi 

z województwa warmińsko - mazurskiego i podlaskiego. Organizatorem turnieju jest 

Warsztat Terapii Zajęciowej w Olecku oraz Stowarzyszenie Rodziców Osób 

Niepełnosprawnych i Osób Wspierających przy Warsztacie Terapii Zajęciowej  

w Olecku.   

 

 

 Nadal trwa nabór na funkcję urzędnika wyborczego. Państwowa Komisja Wyborcza 

uchyliła zapis dotyczący końcowej daty przyjmowania zgłoszeń. Delegatury 

Krajowych Biur Wyborczych przyjmują zgłoszenia zarówno do gmin, gdzie brakuje 

chętnych (m.in. w Olecku), jak i do gmin, gdzie są powołani urzędnicy - tworzą „listę 

rezerwową” na wypadek rezygnacji. Wszelkie informacje o prowadzonym naborze 

znajdują się na stronie internetowej Państwowej Komisji Wyborczej  

– www.pkw.gov.pl.  

 

 W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Olecku została utworzona 

zakładka – Wybory samorządowe 2018, w której będą zamieszczane materiały 

związane ze zbliżającymi się wyborami.  

 

 Wydział Organizacyjny i Nadzoru prowadzi prace związane z przygotowaniem zmian 

do  Statutu Gminy Olecko w związku ze zmianami przepisów prawa tj. ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wprowadzonymi ustawą z dnia 11 stycznia 

2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Prosił 

radnych o przeanalizowanie treści uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Olecko, który jest dostępny na stronie głównej Biuletynu Informacji Publicznej  

w zakładce Statut Gminy Olecko i ewentualne wniesienie uwag w terminie do dnia   

1 czerwca 2018 r.  

 

 Przypomniał o dyżurach eksperta ZUS. Najbliższy dyżur zaplanowany jest na  

8 czerwca 2018 r. w  godz. 10:00 - 14:00. 

 

 Poinformował, że zwrócił się do mieszkańców Olecka z prośbą o włączenie się  

w budowę pomnika poprzez wpłacanie dobrowolnych darowizn na wskazane konto 

Urzędu Miejskiego w Olecku. Wzniesienie „Pomnika  Niepodległości” będzie 

widocznym symbolem włączenia się społeczności Gminy Olecko w obchody 

jubileuszu. 

 

http://www.pkw.gov.pl/
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 Ogłoszony został konkurs na treść napisu na Pomniku Niepodległości w Olecku.  

Od 18 maja do 8 czerwca br. czekamy na propozycje treści napisu na Pomniku 

Niepodległości.  

 

 23 maja Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate” i Olecka Izba Historyczna 

zorganizowali spotkanie z prof. Zbigniewem Chojnowskim pt. ,,Mazurzy wobec 

odzyskania niepodległości przez Polskę”.  

 

 26 maja o godz. 14.30 w sali kina ,,Mazur” - Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku 

zaprasza na koncert na Dzień Matki. Wystąpią m.in.: zespół „Oleckie Echo”, Grzegorz 

Wasilewski, Elżbieta Mazurek, Natalia Vanessa Malinowska, Natasza Wiszniewska, 

Nadia Romotowska. Wstęp wolny.  

 

 12 maja odbyły się ostatnie VIII eliminacje z cyklu „Warmia i Mazury pływają” 

gromadząc wiernych entuzjastów pływania. Wydarzenie było ostatnią eliminacją 

przed finałem, który odbędzie się 9 czerwca w Olsztynie. Do finału zakwalifikowali 

się uczniowie Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku oraz 28 zawodników startujących 

indywidualnie. 

 

 21 maja na obiektach sportowych MOSiR odbył się Finał Wojewódzki Igrzysk Dzieci 

Warmińsko-Mazurskiego Szkolnego Związku Sportowego w Piłce Ręcznej 

Chłopców. Do finału zakwalifikowała się Szkoła Podstawowa Nr 3 w Olecku. Mecz  

o pierwsze miejsce olecka „trójka” przegrała ze Szkoła Podstawową z Kętrzyna.  

W klasyfikacji końcowej „trójka” uplasowała się na drugim miejscu. Złożył 

gratulacje.  

 

 Już jutro, w sobotę 26 maja o godzinie 12:00 na Stadionie Miejskim w Olecku 

odbędzie się XI Olimpiada Milusińskich im. Romualda Wojnowskiego. Serdecznie 

zachęcał do uczestnictwa w sportowych zmaganiach. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

powitał przybyłego na sesję Komendanta Powiatowego Policji w Olecku  – Pana Andrzeja 

Żylińskiego. 

 

Następnie Burmistrz wręczył Panu Mirosławowi Matusiakowi pamiątkowe zarządzenie  

o powołaniu na stanowiska dyrektora jednostki organizacyjnej. Pana Dyrektora 

nagrodzono brawami. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 
 25 kwietnia wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-245/18 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 10 kwietnia 2018 roku w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Olecka sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Olecko za 2017 rok. Opinia jest pozytywna, 
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 4 maja Burmistrz przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.49.2018 z dnia 27 kwietnia 

2018 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2017 rok, 

 

 5 maja uczestniczył w Gminnych Obchodach Dnia Strażaka, które odbyły się  

w Lenartach. Podziękował Sołtysowi za organizację tej uroczystości, 

 

 15 maja Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 poinformowała o zawartych umowach 

najmu i użyczenia, 

 

 18 maja Burmistrz przedłożył sprawozdanie z realizacji w 2017 r. programu 

współpracy Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Burmistrz to sprawozdanie 

przedstawi w punkcie 5 porządku obrad, 

 

 18 maja Poseł na Sejm RP Andrzej Maciejewski przekazał treść odpowiedzi  

na zapytanie poselskie w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 41 na odcinku  

Ełk – Olecko – Gołdap, której udzielił Podsekretarz Stanu w Ministerstwie 

Infrastruktury, 

 

 21 maja do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło pismo Burmistrza kierowane  

do Mieszkanki Olecka zawierające informację o ustanowieniu pomnika przyrody,  

co było przedmiotem jej wniosku złożonego w miesiącu lutym br., 

 

 22 maja wpłynął list Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego z życzeniami z okazji Dnia 

Samorządu Terytorialnego, 

 

 24 maja wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-346/18 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 maja 2018 roku w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka z tytułu wykonania budżetu za rok 

2017. Opinia jest pozytywna, 

 

 w dniu dzisiejszym o godzinie 14:00 na zaproszenie Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Olecku weźmie udział w Powiatowych Obchodach 

Dnia Strażaka. 

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

o 8 maja odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 

o 22 maja odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa, 

 

o 23 maja odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 5 – Sprawozdanie z realizacji w 2017 r. programu współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

przedstawił sprawozdanie – pełna treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Przygotowanie do sezonu letniego –  referat Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że w przytoczonym fragmencie referatu „Przygotowanie do sezonu letniego” 

Przewodniczący Komisji wspomniał o problemach noclegowych dla dodatkowych służb. 

Zapytała, czy ten problem został rozwiązany. Kilka lat temu prosiła, aby materiały 

promocyjne wydawane przez miasto przed sezonem turystycznym były przekazywane do 

wiadomości radnym, którzy powinni orientować się w tej kwestii. Wraca temat Hotelu 

Maraton. Konsultowała inwestycje dotyczące infrastruktury turystycznej z profesorem 

Gwiazdowskim (Centrum im. Adama Smitha), który powiedział jednoznacznie, że do roli 

samorządu  nie należy budowanie hoteli. To pozostawiamy zdecydowanie inwestorom 

prywatnym. Jeżeli nie ma woli samorządu przekazania bądź sprzedaży tego hotelu pod 

konkretny cel bazy turystycznej, to należy pamiętać, że są niezaspokojone potrzeby związane 

z osobami niepełnosprawnymi. Nie mamy żadnych danych liczbowych mówiących, że baza 

noclegowa gminy Olecko jest niewystarczająca. W sezonie wszyscy mają ten problem. 

Zapytała, czy przeprowadzono konkretne badania dotyczące wystarczającej bądź 

niewystarczającej bazy noclegowej. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że problem noclegów służb mundurowych jest rozwiązywany w ten sposób,  

że gmina Olecko finansuje wyżywienie policjantów. Mieszkają oni w zasobach internatów, 

głównie Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku. Starostwo Powiatowe 

wspomaga. Rzadko, ale też możemy korzystać z dwóch pokoi gościnnych w zasobach 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku. Pokoje te kiedyś zostały wyposażone 

m.in. w meble i jeżeli są goście, to nie mamy kłopotu z ich zakwaterowaniem. W okresie 

wakacyjnym w miejscowościach turystycznych tak jak powiedziała Radna brakuje miejsc.  

W Olecku zarezerwowane są miejsca do połowy lipca. Miejsc brakuje, a wynika to z tego,  

że Hotel Olecko, który poprzednio dysponował 150 miejscami noclegowymi przekształcił się 

w uzdrowisko. Zaproszeni goście, którzy prowadzą hotele i gastronomię w Olecku nie 

przyszli na wspólne posiedzenie komisji. To też o czymś świadczy. Osoby przyjezdne mają 

uwagi w tej kwestii m.in. dotyczące gastronomii, więc szkoda, że nie ma ściślejszej 

współpracy. Osobom, które będą chciały, materiały promocyjne przekaże pani Alicja 

Mieszuk. Nie jest zadaniem własnym gminy prowadzić hotel, ponieważ gmina nie może 

prowadzić działalności gospodarczej. Można spróbować pozyskać środki unijne, wykonać 

inwestycję i przekazać do Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku i np. 

przekształcić tę jednostkę w spółkę. 
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Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 7 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

w związku z tym, że niedawno odeszła kolejna osoba związana z olecką kulturą przekazał 

pomysł mieszkańców Olecka, aby osoby zmarłe związane z olecką kulturą upamiętnić 

poprzez cegiełki, tabliczki np. na ścianie Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate” lub wkomponować je w nowy amfiteatr. 

 

Radny Karol Sobczak 

zgłosił następujące wnioski: 

 

 odnośnie przedstawionego materiału „Sprawozdanie z realizacji w 2017 r. programu 

współpracy Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego” zwrócił uwagę na pomocniczość  

i dialog społeczny podając przykład Towarzystwa Przyjaciół Dzieci i ogłoszony  

w ubiegłym roku konkurs, który został rozpisany w czerwcu. TPD otrzymało 27 tys. 

zł, ale z tego względu, że w tym okresie trudno było zebrać grupę 90 dzieci, musiało 

zwrócić 19 450 zł. Prosił, by wypracować standard dla wszystkich konkursów  

i rozpisywać je szybciej. Wniosek poparł Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 poinformował, że zgłosili się do niego młodzi ludzie, którzy złożyli wniosek  

w konkursie na kulturę na kwotę 6 tys. zł z przeznaczeniem na organizację koncertu  

w sierpniu, ale nie otrzymali dofinansowania. Prosił, by Pan Burmistrz sprawdził 

możliwość dofinansowania tej imprezy. Dofinansowanie zostało przyznane na 

organizację koncertów Lega Fest. 

 

Z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego złożył życzenia wszystkim byłym i obecnym 

radnym gminnym i powiatowym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odniósł się do wniosku Radnego Karola Sobczaka informując, że na następnej sesji olecka 

młodzież zaprezentuje swoje działania i plany. Spotkał się z tymi ludźmi i wraz z Panem 

Burmistrzem będą starać się ich wesprzeć. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następującą interpelację: 

 

 zapytał, co dzieje się w sprawie przebudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej  

z obwodnicą. Składał interpelację w tej sprawie i prosił o przekazanie jej do 

GDDKiA. Do dnia dzisiejszego odpowiedzi nie otrzymał. Prosił o ponaglenie. 

 

Zgłosił następujący wniosek: 

przy wiadukcie w kierunku Ełku stoją urządzenia do pomiaru wysokości pojazdów, które 

chcą wjechać pod wiadukt. Prosił o remont tych urządzeń lub ich usunięcie. Być może 

należałoby zamontować urządzenie elektroniczne. Prosił o przekazanie wniosku zarządcy 

drogi. 
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Radna Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła następujące interpelacje: 

 

 zapytała, czy drogi wiejskie zgłaszane przez sołtysów i mieszkańców gminy zostały 

wyżwirowane, naprawione tak jak o to prosili, 

 

 zapytała, do czego zostaną wykorzystane płyty betonowe, które były na targowicy 

miejskiej. 

 

Zgłosiła następujące wnioski: 

 

 wystawić stoiska drewniane wzdłuż chodnika od Poczty w kierunku ROK, aby 

umożliwić mieszkańcom sprzedaż lokalnych produktów, 

 

 wnioskuje, aby dyskusje publiczne nad przyjętymi rozwiązaniami w miejscowych 

planach zagospodarowania przestrzennego odbywały się w późniejszych godzinach. 

Na spotkaniach o godzinie 12:00 są tylko urzędnicy. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

 

 ponowiła pytanie, na jakim etapie znajduje się procedura dotycząca planowanej na 

czerwiec fuzji TBS i PGK, 

 

 zapytała, czy są jakieś decyzje, działania związane z Pakietem dla średnich miast  

w związku z identyfikacją Olecka jako miasta tracącego funkcje społeczno 

-gospodarcze, 

 

 zapytała, czy dokonywana jest ewaluacja efektów przyjętych przez Radę Miejską  

w Olecku programów i planów strategicznych rozwoju, 

 

 zapytała, jakie kroki zostały podjęte w celu zwiększenia bezpieczeństwa  

na przejściach dla pieszych – dodatkowe oświetlenia, montaż elementów 

odblaskowych w nawierzchni. W planach skupiono się na zwiększeniu wydatków  

na monitoring. Osobiście nie jest przekonana ze względu na skalę zniszczeń w tych 

miejscach, gdzie planowany jest monitoring. Zgadza się co do pasażu nad jeziorem, 

ale jej wątpliwości budzi skatepark i wiele innych miejsc. Zastanawia się, czy te 

środki nie należałoby skierować na poprawę bezpieczeństwa wiedząc, że ludzie  

w ostatnich latach stracili życie na przejściach. Apeluje o przeanalizowanie tych 

wydatków. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 

 upamiętnienie osób, które tworzyły kulturę w Olecku jest to bardzo dobry pomysł. 

Wkrótce zostanie ogłoszony przetarg na budowę amfiteatru i można by wydzielić 

jakieś miejsce (ścianę), aby te zasłużone osoby upamiętnić, 

 

 w momencie ogłaszania konkursu w ubiegłym roku miał przerwę w pełnieniu swojej 

funkcji. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Konkursy staramy się przyspieszać 

maksymalnie. Rada Miejska uchwala budżet pod koniec roku na rok następny. 

Konkursy najpilniejsze staramy się ogłaszać jak najszybciej. W ostatnim okresie, poza 

drobnymi sprawami, nie było większych opóźnień, 
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 gmina co roku wspiera Przegląd Zespołów Amatorskich Lega Fest. Zaangażowany 

jest ROK, Wiceprzewodniczący Rady, którzy pomagają, udostępniają nagłośnienie. 

Jest to bardzo fajny pomysł młodzieży. W tym roku młodzież w ramach konkursu 

otrzymała ponad 5 tys. zł. Dodatkowo wsparł ten festiwal w wysokości 10 tys. zł. Jest 

po rozmowach z grupą młodzieży i jest ona bardzo zadowolona, że otrzymała w sumie 

takie wsparcie, 

 

 nie kontaktował się ostatnio w sprawie skrzyżowania na obwodnicy. Do końca 

kwietnia miał być ogłoszony przetarg. Być może są jakieś problemy. Po niedzieli 

zadzwoni do dyrektora i postara się uzyskać informacje. Odpowie na piśmie, 

 

 zwróci się do zarządcy drogi pod wiaduktem, ponieważ jest to droga powiatowa. 

Myśli, że nie będzie większego problemu, aby to naprawić. Uważa, że wiszące 

„blachy” zdają egzamin, 

 

 jeśli chodzi o remonty dróg wiejskich jesteśmy na ukończeniu. W tym roku wszyscy 

są w miarę zadowoleni, dlatego że mamy bardzo dobre kruszywo, 

 

 płyty na targowicy będą zabudowane w celu wzmocnienia terenu – tak przewiduje 

projekt techniczny, 

 

 budki do handlu zostaną rozstawione, 

 

 dyskusje publiczne będą odbywać się w godzinach późniejszych, 

 

 prawnik pracuje nad tematem fuzji spółek gminnych. Prowadzone są rozmowy między 

prezesami, w których pośredniczy, 

 

 środki w ramach Pakietu dla miast średnich są to pieniądze praktycznie nie do wzięcia. 

Z miast, które się kwalifikują, a jest ich chyba 11, nie słyszał, aby ktoś z tych 

pieniędzy skorzystał, 

 

 odpowiedź na interpelację dotyczącą ewaluacji efektów przyjętych przez Radę 

Miejską w Olecku programów i planów strategicznych rozwoju zostanie udzielona na 

piśmie, 

 

 ma nadzieję, że najpóźniej do połowy lipca wyłoniony zostanie wykonawca w ramach 

partnerstwa publiczno-prywatnego i będzie w Olecku wymieniane oświetlenie na 

oświetlenie nowoczesne, energooszczędne i będą również bardziej doświetlone 

przejścia dla pieszych. Na pewno nie jest to zadanie jednoroczne, ale w tym roku 

znaczna część przejść niebezpiecznych będzie wyposażona w lepsze oświetlenie. Jest 

zdania, aby monitoring rozszerzać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poparł wniosek Radnego Jarosława Bagieńskiego, aby upamiętnić osoby zmarłe związane  

z olecką kulturą, rozszerzając go o propozycję upamiętnienia osób związanych  

ze sportem m.in. Władysława Żurowskiego i Romualda Wojnowskiego na obiektach MOSiR 

(np. tablice na hali Lega). 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 8 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Przerwa 5 minut. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą 

udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na urzędowym 

facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób znajdujących 

się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Proszę radnych, aby 

podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna 

niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na upublicznienie 

wizerunku i danych osobowych. Prosił ponownie wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

 

Do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale z 23 marca br. w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe 

obwody głosowania wpisano nazwę miejscowości Dzięgiele Oleckie zamiast nazwę sołectwa 

– Dziegiele. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano.  

http://www.olecko.pl/


 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.37.2018 

w załączeniu 

 

 

b) utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że utworzenie Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie leży  

w kompetencji Rady Miejskiej w Olecku. W związku z tym, że znaczna część rodziców 

dzieci w wieku 3-6 lat chce, aby dzieci chodziły do takiego zespołu, przygotowano projekt 

uchwały, aby taki zespół utworzyć przy Szkole Podstawowej w Kijewie. Autopoprawką  

w celu ujednolicenia nazw zmianie ulega nazwa zespołu na „Zespół Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

rekomendując przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym, aby autopoprawką Burmistrza 

przyjąć następującą nazwę „Zespół Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego  

w Kijewie. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Karol Sobczak 

powiedział, że dobrze, że ten zespół powstaje. Być może należało to zrobić rok temu przy 

reformie oświaty, bo już wtedy rodzice prosili o utworzenie takiego zespołu. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.38.2018 

w załączeniu 

 

 

c) ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy 

Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że również w gestii Rady jest ustalenie sieci przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych. Obecnie obowiązująca uchwała została podjęta w 2009 roku.  

W międzyczasie zmieniły się nazwy m.in. Przedszkola w Olecku, Szkoły w Gąskach, a więc 

uchwała ma na celu uporządkowanie nazewnictwa. Ponadto, w związku z utworzeniem 

Zespół Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie ujęcie tego zespołu 

w sieci. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

z autopoprawką Burmistrza w sprawie ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy 

Olecko. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na 

terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na 

terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.39.2018 

w załączeniu 

 

 

d) powierzenia Miastu Suwałki realizacji zadania publicznego dotyczącego 

organizowania nauki religii Kościoła Staroobrzędowego uczniów z terenu Gminy 

Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Prezydent Suwałk zwrócił się z prośbą o podpisanie porozumienia  

w sprawie prowadzenia zadania publicznego jakim jest prowadzenie nauczania religii 

Kościoła Staroobrzędowego, ponieważ jeden z uczniów z terenu gminy Olecko uczestniczy  

w takich zajęciach i trzeba sfinansować koszt tego zadania – w skali rocznej jest to 578 

złotych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie powierzenia Miastu Suwałki realizacji zadania 

publicznego dotyczącego organizowania nauki religii Kościoła Staroobrzędowego uczniów 

z terenu Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Miastu Suwałki realizacji 

zadania publicznego dotyczącego organizowania nauki religii Kościoła Staroobrzędowego 

uczniów z terenu Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.40.2018 

w załączeniu 
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e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Kukowo 3; 

 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - Rosochackie 1; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z zamiarem potencjalnego inwestora budowy dużych kurników 

jest zaniepokojenie wśród społeczności – mieszkańców miejscowości Kukowo i Rosochackie, 

ponieważ na tych terenach nie ma obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Wobec powyższego, na wniosek mieszkańców tych miejscowości proponuje 

się podjąć dwie uchwały intencyjne o przystąpieniu do sporządzenia mpzp, aby 

uporządkować sprawy związane z potencjalnym inwestowaniem w rozwój tychże hodowli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego - Kukowo 3. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - Kukowo 3. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.41.2018 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego - Rosochackie 1. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił uwagę dotyczącą procedowania uchwał. Ze względu na to, że to są ważne dla 

społeczności uchwały potencjalnie mające chronić nas przed takimi inwestycjami, żeby 

Komisje do tej uchwały wyraziły oddzielnie swoje opinie. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - Rosochackie 1. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.42.2018 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w obecnie obowiązującej uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dokonuje się następujących zmian: 

 w 2018 roku zwiększa się dochody i wydatki ogółem o 4.315.782,32 zł, 

 w załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2022”  

 na przedsięwzięciu „Rozbudowa z przebudową amfiteatru w Olecku” zwiększa 

się łączne nakłady finansowe na 2018 rok o 2.601.763,00 zł i przenosi się 

zadanie do projektów związanych z programami realizowanymi z udziałem 

środków z UE, 

 dokonuje się zmiany nazwy przedsięwzięcia z „Modernizacji energetycznej 

budynku Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku” na 

„Modernizację energetyczną budynków użyteczności publicznej w Olecku”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2018-2028. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.43.2018 

w załączeniu 

 

 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zwiększa się o 3.356.763,00 zł. O tę samą kwotę zwiększa 

się wydatki. Szczegóły były omawiane na wszystkich komisjach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem uchwały głosowało                     

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.44.2018 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 10 – Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok oraz udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Olecka:  

 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2017 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2017 rok.  

Poinformował, że budżet gminy na 2017 rok uchwalono 28 grudnia 2016 roku z planowanymi 

dochodami w wysokości 91.084.654 zł, wydatkami w wysokości 89.933.054 zł i nadwyżką 

1.151.600 zł, którą w trakcie roku zmniejszono o kwotę 1.815.288 zł, wprowadzając w tej 

wysokości wolne środki z lat ubiegłych. Plan dochodów zwiększono o 6.736.834,48 zł,   

a  plan wydatków o 8.552.122,48 zł. 

 

Dochody ogółem zostały zrealizowane w 99 % tj. niższe w stosunku do planowanych  

o 988.700 zł, głównie z tego powodu, iż dotacje celowe w ramach programów finansowanych  

z udziałem środków europejskich zostały niewykonane.   

 

W dochodach ogółem dochody własne stanowiły 42 %, dotacje celowe z budżetu państwa na 

zadania zlecone i własne 34,8 %, subwencje ogólne 20,9 %, dotacje na wydatki z udziałem 

środków z UE 0,9 %.  

 

Na wykonane dochody składają się między innymi takie środki, jak: 

 pozyskano z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 220.000 zł na 

dofinansowanie doposażenia i remonty sanitariatów w gimnazjach przekształcanych 

w szkoły podstawowe,   

 ze sprzedaży nieruchomości uzyskano 1.255.314 zł, czynsze za lokale mieszkalne  

i użytkowe,  najem i dzierżawa nieruchomości to kwota 1.984.454 zł,  

 dochody z podstawowych podatków gminnych: podatku od nieruchomości, rolnego, 

leśnego i od środków transportowych, to kwota 13.865.219 zł. Skutek obniżenia 

górnych stawek tych podatków to kwota 1.124.816 zł. Na mocy podjętych uchwał 

przez Radę Miejską udzielono zwolnień z podatku od nieruchomości na kwotę  

77.644 zł, 

 pozyskaliśmy dotację z budżetu państwa na budowę drogi w Sedrankach – 976.749 zł, 

 Bank Gospodarstwa Krajowego ze środków Funduszu Dopłat udzielił finansowego 

wsparcia na budynek w Imionkach i Dąbrowskich – 341.588 zł,  

 na projekty realizowane z udziałem środków europejskich w zakresie oświaty 

otrzymaliśmy dotację 813.117 zł. 
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Wydatki budżetu gminy to 96.986.032 zł, czyli 98,5 % planowanych. 

Wydatki przeznaczono głównie na: 

1. pomoc społeczną i rodzinę – 35,1 %, 

2. oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą –  30,9 %, 

3. gospodarkę komunalną i ochronę środowiska  – 7,2 %, 

4. administrację publiczną – 6,8 %, 

5. transport i łączność – 5,3 %, 

6. kulturę fizyczną – 4,4 %, 

7. gospodarkę mieszkaniową –  3,5 %. 

 

Wydatki majątkowe stanowią 8,4 % w wydatkach ogółem. Wydano 8.126.140 zł  

na inwestycje, w tym największe środki przeznaczono na: 

 Drogi publiczne - wydano 4.084.359 zł. Wybudowano drogę w Sedrankach, Łęgowie, 

drogę Osada Dąbrowskie, dokończono drogę w Plewkach i drogę Szczecinki  

– Borawskie, w mieście ul. Zana, Składową wewnętrzną, na Os. Siejnik II, 

dofinansowano przebudowę ulic powiatowych – Żeromskiego, Składową  

i w Łęgowie.  

 W zakresie Gospodarki mieszkaniowej zrealizowano budowę budynku socjalnego  

w Imionkach i Dąbrowskich oraz wykonywano modernizacje lokali i budynków 

komunalnych gminnych, w tym montaż pieców gazowych. 

 Na inwestycje w Gospodarkę komunalną i ochronę środowiska wydano – 1.149.000 

zł. Przebudowano kanały deszczowe przy ul. Rzeźnickiej, Al. Zwycięstwa, 

zagospodarowano skwer przy ul. Targowej – Kościuszki oraz przy ul. Składowej, 

wykonano oświetlenie w Judzikach, ul. Szeremety oraz wykonano szereg projektów 

linii oświetleniowych. Kontynuowano budowę placów zabaw głównie z Funduszy 

Sołeckich. Dofinansowano budowę 10 przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 

wymianę 55 pieców na ekologiczne.  

 Poniesiono nakłady na bezpieczeństwo publiczne – wykonano monitoring miejski  

i zakupiono samochód do OSP Szczecinki. 

 Do stołówek szkolnych zakupiono piece konwencyjno-parowe i zmywarko 

wyparzarkę, place zabaw przy SP Nr 1, SP Nr 2 i w Judzikach. 

 Rozbudowano park linowy przy Alei 450-lecia Olecka. 

Łącznie realizowano ponad 70 różnych zadań inwestycyjnych, na które pozyskaliśmy 

dofinansowanie ponad 2,5 mln zł.  

 

W ramach zadań inwestycyjnych i bieżących, zgłoszonych przez sołectwa finansowanych  

z wyodrębnionych środków stanowiących Fundusz Sołecki wydano 382.252 zł z czego 

otrzymamy w br. zwrot z budżetu państwa w kwocie 100.207 zł (26,2 %). 

 

Zadłużenie gminy na koniec 2017 roku wynosiło 23.763.600 zł co stanowiło 24,5 % 

wykonanych dochodów gminy. Obsługa zadłużenia gminy, to spłata rat kredytów oraz 

odsetek i w roku ubiegłym stanowiło to kwotę 1.875.544 zł, czyli 2 % wykonanych 

dochodów.  

 

Biorąc pod uwagę zrealizowane dochody i przychody, wydatki i rozchody, budżet gminy  

za 2017 rok zamknął się nadwyżką w wysokości 510.445 zł a realizowany był zgodnie  

z podjętymi Zarządzeniami oraz uchwałami Rady Miejskiej w Olecku i w oparciu o ustawę  

o finansach publicznych. 

 

Do sprawozdania z wykonania budżetu gminy dołączono Informację o stanie mienia Gminy 

Olecko, która zawiera dane na początek i koniec 2017 roku.  
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Sprawozdanie finansowe Gminy Olecko za 2017 rok to: 

 

Bilans z wykonania budżetu Gminy Olecko, zawiera: 

AKTYWA – czyli głównie środki pieniężne w wysokości 2.974.600 zł oraz należności  

- 20.455 zł.  

 

PASYWA, to:  

1. Zobowiązania Gminy Olecko – 24.566.925 zł, w tym głównie kredyty oraz 

wyemitowane obligacje. 

2. Aktywa netto budżetu, to głównie: wynik wykonania budżetu za rok 2017 – deficyt 

883.501 zł, rezerwa na niewygasające wydatki – 123.832 zł, oraz skumulowany wynik 

budżetu z lat poprzednich – (minus) – 22.370.920 zł. 

3. Inne pasywa – 1.558.720 zł – są to środki z przekazanej w grudniu 2017 roku 

subwencji oświatowej na realizację wydatków roku 2018 – 1.175.772 zł i środki na 

projekty EFS – 382.948 zł. 

 

Łączny bilans jednostek obejmuje dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek 

budżetowych czyli: szkół podstawowych, przedszkola, MOPS-u, MOSiR-u  i Urzędu 

Miejskiego. 

Bilans sporządzony na dzień 31.12.2017 r. przedstawia: 

1. Aktywa trwałe, wg wartości netto (pomniejszone o amortyzację) – 215.348.816,66 zł, 

w tym grunty, budynki, budowle, urządzenia techniczne, środki transportu, inwestycje 

rozpoczęte, należności długoterminowe, udziały w spółkach. 

2. Aktywa obrotowe – 25.715.911 zł, to głównie należności krótkoterminowe takie jak 

fundusz alimentacyjny, należności podatkowe oraz środki zgromadzone na 

rachunkach bankowych, jak depozyty i FŚS. 

PASYWA, to głównie Fundusz i Zobowiązania.   

 

Łączny rachunek zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych Gminy Olecko – 

sporządza się w wariancie porównawczym, z podziałem na koszty rodzajowe, które wynoszą 

90.314.186 zł i przychody w kwocie 99.298.333 zł. Zysk z działalności jednostek 

budżetowych wyniósł – 8.984.147 zł. 

 

Łączne zestawienie zmian w funduszu jednostek budżetowych Gminy przedstawia Fundusz 

na początku roku, zmiany w trakcie i  Fundusz do ujęcia w bilansie na rok przyszły – 

233.157.338 zł. 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał sentencję uchwały Nr RIO.VIII-0120-245/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 10 kwietnia 2018 roku w sprawie wydania opinii                            

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko 

za 2017 r. – uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Olecko za 2017 rok – w załączeniu do protokołu. 

 



 26 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Olecka za 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał sentencję uchwały Nr RIO.VIII-0120-346/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 maja 2018 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka za rok 2017 z tytułu wykonania budżetu – uchwała w załączeniu  

do protokołu. 

 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok 

 

Radny Karol Sobczak 

poinformował, że będzie głosować za przyjęciem sprawozdania i udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi. Przedstawił uwagi, które są dyskusyjne miedzy mieszkańcami: 

 Środki unijne – dzięki nim wykonujemy skok cywilizacyjny, rozwojowy. Jeśli tych 

środków nie ma bądź są niskie, to trudno jest to osiągnąć za pomocą środków 

własnych. Kwota 1 747 009,49 zł, czyli 0,9% w strukturze dochodów to nie jest wyraz 

naszych możliwości, potencjału, chęci i ambicji. Wskaźnik ten jest jak najbardziej  

do poprawy. Ta kwota nas nie zadowala. 

 Oczyszczanie gminy (niecały milion zł), oświetlenie (ponad milion zł), odśnieżanie 

(62.500 zł) – kwestią dyskusyjną jest, czy to są duże, małe, wystarczające pieniądze. 

Należałoby zacząć od pytania z drugiej strony, czy mamy czystą gminę, czyste miasto. 

Jeżeli tak, to w tym momencie jest ta kwota wystarczająca. Jeżeli nie, te środki 

należałoby zwiększyć. Analogicznie należy odnieść się do kwestii oświetlenia  

i odśnieżania. 

 Promocja gminy (84.665,72 zł) – co oznacza promocja w dzisiejszych czasach nie 

trzeba nikomu tłumaczyć. Jeżeli chcemy, by do naszego miasta przyjeżdżali ludzie, 

odwiedzali nas w sensie turystyki czy ściąganiu inwestorów lub w każdym innym, to 

promocja gminy jest jak najbardziej zasadna i potrzebna. Nie wie, czy ta kwota jest 

odpowiednia. Największą kwotę w tej pozycji – 19.188,00 zł stanowi wydawanie 

gazety „Z Oleckiego Ratusza”. Z naszych podatków trafia informacja do mieszkańców 

na terenie naszej gminy. Gazeta ta nie wychodzi poza teren naszej gminy. Nie o taką 

promocje chodzi, byśmy sami siebie nawzajem promowali. Nieporównywalna jest 

kwota 4.428,00 zł przeznaczona na witacze na wjazdach do Olecka – kwota na 

witacze powinna być większa, zachęcająca do odwiedzenia Olecka. Proporcje  

w promocji powinny być trochę odwrócone. 

 Turystyka – plan na początku roku wyniósł 34 229,00 zł, wykonano go w 83,7%, czyli 

na koniec roku 2017 wydano 28 638,25 zł, a więc o 6 000,00 zł mniej, zakup 

materiałów i usług 0,0 zł. Jest to kolejna pozycja do odpowiedzi, czy te pieniądze są 

wystarczające na rozwój turystyki w naszej gminie. 

 Wydatki majątkowe – 8,4% na kwotę ogółem 8 126 139,72 zł. Plan na początku roku  

i realizacja to są dwa skrajnie różne dokumenty. Zapytał skąd taka różnica pomiędzy 

planem zakładanym a realizacją budżetu. Pewnych inwestycji założonych w planie nie 

ma, natomiast jest lista rozszerzająca się na koniec roku. Oczywiście to bardzo cieszy, 

bo jest to dla mieszkańców. Zapytał również skąd wynika różnica odnośnie wydatków 

majątkowych w latach 2017 (8 mln zł – 8%) i 2018 (14 mln – 14%). 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że to jest bardzo ważne, aby nasza społeczność, mieszkańcy usłyszeli dane 

dotyczące wykonania budżetu. Podkreślenia zasługuje samo pojęcie absolutorium  

– absolutorium udziela Rada z tytułu wykonania budżetu. Na Komisji Planowania, Budżetu  
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i Gospodarki rozmawialiśmy i potwierdzamy wykonanie tego budżetu. Składamy też wyrazy 

szacunku i uznania dla fachowości, rzetelności od strony wszelkiego bezpieczeństwa 

finansowego naszej gminy i to jest ukłon w kierunku Pani Skarbnik. Wracając do danych  

– wskaźnik zadłużenia w stosunku do wykonanych dochodów to 24,5% - niewysoki i bardzo 

stabilny. Jest to też wskaźnik mówiący o prorozwojowości. Mógłby być wyższy nawet  

o 10%. Dane dotyczące wydatków bieżących 91,6%, wydatki majątkowe – 8,4%. Jak mówi 

statystyka, 8,4% są to czasem zdecydowanie większe kwoty niż np. tak jak analizowaliśmy 

wcześniejsze okresy 13% czy 14% budżetu, stanowiły nawet mniej niż 1 mln zł. W 2017 r. 

8,4% to ponad 5 mln zł. Statystycznie te dane są niższe, ale wartość tych 8,4 % - znacznie 

wyższa. Struktura wydatków – oświata i wychowanie to 5-krotnie wyższy wydatek niż  

np. gospodarka komunalna i ochrona środowiska. Następna jest pomoc społeczna  

z wydatkami na rodzinę. To są ogromne pieniądze – łącznie ponad 50 mln zł.  

Podstawowym dokumentem i podstawową metodą zarządzania strategicznego jest wieloletni 

plan inwestycyjny z wieloletnim planem finansowym. Od kilku lat komisja wnioskuje, a ona 

szczególnie naciska na opracowanie wieloletniego planu inwestycyjnego. Ostatni raz  

27 września 2017 r. zgłaszany był wniosek o opracowanie tego niezbędnego instrumentu 

strategicznego zarządzania. Rozwój naszej gminy i każdej gminy wiąże się bezpośrednio  

ze wzrostem liczby inwestycji, zainteresowaniem turystyką oraz rozbudową infrastruktury 

technicznej i społecznej. Dane z budżetu świadczą o tym, że nie osiągamy dobrych 

wskaźników w tym zakresie. Wykonano szereg inwestycji, niemniej czy to są inwestycje, 

które są absolutnie priorytetowe i prorozwojowe? Pozostawia to pytanie, jako pytanie 

otwarte. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

jego zdaniem był to budżet uszyty na miarę naszych możliwości. To nie jest tylko budżet 

Pana Burmistrza i Pani Skarbnik. Wypracowaliśmy go wspólnie i realizowaliśmy przez cały 

rok 2017. Wszystkie zmiany były robione za akceptacją Rady Miejskiej. Burmistrz czy Pani 

Skarbnik nie może czegoś zmienić bez tej akceptacji. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że praktycznie przy każdym budżecie chciałoby się znacznie więcej i najlepiej 

gdyby wydatki majątkowe miały udział w całości budżetu znacząco wyższy niż w tej chwili 

jest. Wysokość wydatków budżetowych zależy od wielu czynników, od zamożności gminy, 

możliwości pozyskania środków unijnych, środków z budżetu państwa, wsparcia innych 

samorządów itd. Myśli, że w ubiegłym roku realizując ten budżet każdy chyba zauważył jak 

co roku jeśli chodzi o wydatki bieżące one były wydawane celowo. Nie było u nas takiej 

sytuacji, że np. miejscowości nie były oświetlone nocą, tak jak jest to w niektórych gminach, 

że miejscowości w szczególności na terenach wiejskich nie są oświetlone, a w mieście są 

wyłączane światła, bo chcemy, aby mieszkańcy czuli się bezpiecznie. Część znacząca 

wydatków bieżących to są wydatki sztywne. To znaczy, że jeżeli funkcjonuje oświata,  

to trzeba szkoły utrzymać, zapłacić nauczycielom, całej administracji, prowadzić dowóz  

i świetlice itd. Tutaj nie ma rozrzutności jeśli chodzi o wydatkowanie środków bieżących.  

Są to wydatki w większości sztywne, a to co zostanie, czyli dochody minus wydatki bieżące, 

przeznaczamy na inwestycje. W ubiegłym roku było to ponad 8 mln zł. Nie jest to duża 

kwota, zwłaszcza, że w ubiegłym roku nie było możliwości pozyskania środków unijnych – 

nie było ogłaszanych konkursów w wielu dziedzinach. Samorządy, które są np. w krainie 

wielkich jezior mazurskich czy zrzeszone w innych organizacjach mają wydzieloną pulę 

środków unijnych i korzystali z tego. My akurat nie należymy do samorządów, które są  

w tych właśnie organizacjach. Stwierdzono, że w tym roku, w obecnym budżecie jest dwa 

razy więcej zaplanowanych środków niż w ubiegłorocznym. To wynika z tego, że w tym 

roku, czy pod koniec ubiegłego były ogłaszane konkursy na różne zadania i te zadania nasze 

zostały dofinansowane lub ma nadzieję, że będą dofinansowane w sposób znaczący. Dlatego 

jest taka różnica. Dlaczego na początku ubiegłego roku inwestycji było znacznie mniej niż na 

koniec roku, gdy były oddawane – dlatego, że trudno było przewidzieć niektóre inwestycje. 
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Podał przykład: zapisaliśmy drogę Sedranki – Łęgowo albo Sedranki – droga wojewódzka 

653. Warunek był taki, że jeżeli otrzymamy dofinansowanie, to zadanie realizujemy. Powiat 

otrzymał dofinansowanie, więc my dofinansowaliśmy powiat. Droga gminna  

w Łęgowie została przez powiat dofinansowana. Podobnie było z tzw. „schetynówek” jeśli 

chodzi o drogę w Sedrankach – droga wojewódzka. Pewnych rzeczy jeśli chodzi  

o inwestycje, nie jesteśmy w stanie przewidzieć. Struktura wydatków w tej chwili jest trochę 

dziwna. Mówił o tym na komisjach, że wydatki na oświatę i wydatki ogólnie na pomoc 

społeczną to jest 2/3 budżetu i na to nie mamy wpływu. Uważa, że te zadania, które 

realizowaliśmy w ubiegłym roku, zrobiliśmy sensownie i celowo. Prosił, by zauważyć,  

że przez ostatnich chyba 5 lat w ogóle nie zaciągaliśmy kredytów na zadania inwestycyjne, 

nie mówiąc o bieżących. W tym roku, jeżeli dofinansowane będą zadania, które 

planowaliśmy, zaplanowaliśmy kredyty, emisję obligacji, aby maksymalnie skorzystać  

ze środków, które ewentualnie możemy otrzymać z UE do 2020 roku. Jeżeli trzeba będzie,  

to trzeba zadłużać się i realizować te zadania, bo jak będzie nowe budżetowanie, nie wiemy 

ile Polska dostanie środków z UE, na pewno będą niższe. Po drugie dopóki to ruszy, a mamy 

z praktyki doświadczenia, to z reguły 2-3 lata będzie okres posuchy. Ubiegłoroczny budżet 

może nie był rewelacyjny, ale był sensownie zrobiony. wszyscy razem nad nim 

pracowaliśmy. Trudno zaplanować środki na odśnieżanie, oświetlenie. Planowaliśmy kwotę 

na odśnieżanie, nie było śniegu, ale więcej poszło na naprawy dróg. Wszystkie wydatki  

w ubiegłym roku były celowe i właściwie spożytkowane. Nie może powiedzieć, że jakiś 

wydatek był zmarnowany. Dochody też były zrealizowane dobrze – w 99%. Ten 1 procent 

wynikał z rozliczenia ze środków unijnych – nic więcej. Każdy z nas starał się. Państwo też 

na bieżąco byli świadkami zmian budżetowych, które omawialiśmy, dyskutowaliśmy nad 

nimi i je wprowadzaliśmy. Uważa, że realizacja budżetu była właściwa i prawidłowa. 

Dziękował wszystkim tym, którzy się do tego przyczynili. 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.45.2018 

w załączeniu 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych, 1 radny był przeciw.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.46.2018 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

złożył gratulacje Panu Burmistrzowi. 

 

Burmistrza nagrodzono brawami. 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

dziękował raz jeszcze wszystkim, którzy pomagali mu realizować budżet, radnym, 

kierownikom, Pani Skarbnik, sołtysom. Ma nadzieję, że tegoroczny budżet będzie 

charakteryzować się znacznie lepszymi wskaźnikami jeśli chodzi o inwestycje i pozyskanie 

środków zewnętrznych, bo w tym roku mamy taką szansę i te środki zdobywamy, ponieważ 

są ogłaszane nabory i startujemy ze swoimi propozycjami, które zyskują aprobatę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

dziękował wszystkim pracownikom urzędu, którzy ten budżet realizowali, a w szczególności 

Pani Skarbnik oraz radnym. 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poruszył następujące sprawy: 

 

 odnośnie remontów dróg wiejskich zgłosił, że faktycznie są one naprawiane i używane 

jest dużo lepsze kruszywo. W dalszym ciągu jednak sołtysi nie mają kontaktu  

z wykonawcami oraz z pracownikami Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska i nie wiedzą, czy to jest początek prac czy koniec, 

 ponad miesiąc temu złożył wniosek z inicjatywy mieszkańców wsi Zatyki w sprawie 

drogi Zatyki-Nory, którą wyznaczyła gmina. Chodzi o odcinek drogi, który był 

planowany do likwidacji. Sąsiedzi przyszli do niego z pomysłem, aby upamiętnić  

100-lecie odzyskania przez Polskę niepodległości i posadzić na tym odcinku nowo 

wyznaczonej drogi 100 drzew w czynie społecznym. Dostał odpowiedź, że nie 

wiadomo, co będzie z tą drogą. Nie została ostatecznie decyzja podjęta, czy będzie 

ona zlikwidowana. Na ostatniej sesji było mu wyraźnie dane do zrozumienia, że 

decyzja została wstrzymana. Okazało się, że mieszkańcy nie mogą wyznaczyć tej 

drogi poprzez zasadzenie drzew, przez co nie wiedzą którędy mają jeździć.  

W międzyczasie na drodze urosło zboże i słupki, które geodeta wyznaczył są 

niewidoczne. Przyjechał do kierownika Hatalskiego z prośbą, by pozwolił na 

wkopanie słupków. Kierownik obiecał, że przed sesją udzieli odpowiedzi w tej 

sprawie, ale go nie było, a wcześniej też nie dzwonił. Poddał pod rozwagę, że gdy 

drzewa urosną można by nadać imię powstałej alei oraz prosił, aby nad tą sprawą 

jeszcze raz się pochylić. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO zwracając się przy tym z prośbą do biura Rady 

Miejskiej o umożliwienie złożenia podpisów Radnej Annie Kaczor, która musiała wrócić do 

swoich obowiązków służbowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

z okazji zbliżającego się Dnia Samorządu Terytorialnego złożył życzenia pracownikom 

urzędu oraz radnym dziękując za pracę na rzecz mieszkańców. Stwierdził, iż porządek sesji 

został wyczerpany. Przypomniał, że następna sesja jest planowana na dzień 22 czerwca  

2018 r. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska               Wojciech Rejterada 


